
Informace z radnice 

 Výsledkem výběrového řízení na dodavatele projektové dokumentace „Rekonstrukce 

místní komunikace v ulici Školní“ jsou tři nabídky. Nejnižší nabídka je 88,- tisíc Kč, nejvyšší 

208,- tisíc Kč. 

 Bylo vypsáno výběrové řízení na dodavatele „Rekonstrukce ulice Podskalí“. Obesláno 

bylo pět uchazečů, hodnocení nabídek proběhne 2. února. Předpokládaná cena zakázky 

je 1,7 milionu Kč, termín realizace duben a květen. 

 Další výběrové řízení bylo vypsáno na rekonstrukci chodníku v ulici Hradecká. Obesláni 

byli čtyři uchazeči, hodnocení nabídek proběhne 18. února. Předpokládaná cena zakázky 

je 350,- tisíc Kč, termín realizace duben.  

 Na pozvání starosty města Neuötting jsme v pátek 9. ledna uskutečnili návštěvu našeho 

partnerského města v Německu. Setkali jsme se s předními představiteli města a 

zúčastnili se večerního koncertu. 

 Zpracováváme žádost o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj ČR na výstavbu dětského 

hřiště na sídlišti u Teba. Rozpočet na kompletní hřiště je 800,- tisíc Kč. Dotace je 70% 

nákladů, maximálně však 400,- tisíc Kč. Pokud dotaci získáme, vybudujeme hřiště celé 

ještě v letošním roce. V opačném případě proběhne výstavba postupně dle finančních 

možností. 

 Po projednání se zástupci TJ Nová Včelnice budou podány dvě žádosti o dotaci na 

rekonstrukci sportovišť. První na opravu havarijního stavu části tartanové dráhy na 

zdejším stadionu, druhá na rekonstrukci kuželkářských drah zdejší kuželny. 

Předpokládané náklady na opravu tartanu jsou 1,8 milionu Kč, z toho dotace 70%. 

Náklady na rekonstrukci kuželkářských drah předpokládáme 550,- tisíc Kč, z toho dotace 

80%. Realizace obou akcí je podmíněna získáním dotací, bez nichž by financování bylo 

velmi problematické.  

 Rok 2014 byl prvním rokem, kdy jsme neměli přestupkovou komisi. Přestupky tak za 

úplatu zpracovával Městský úřad v Jindřichově Hradci. Náklady na zpracování přestupků 

za loňský rok byly 16,- tisíc Kč. V předchozích letech byly roční náklady na zpracování 

přestupků téměř 100,- tisíc Kč. Největší položkou byly odměny právníka. Převedením 

přestupkové agendy do Jindřichova Hradce významně poklesl počet projednávaných 

přestupků. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


